
rok 1988 

 Solení silnic v zimním období neblaze působilo na betonový chodník podél potoka v 

Kubátově ulici. Proto bylo jednáno na SHD v Mostě o finanční zajištění asfaltového povrchu 

na tomto chodníku. Po úspěšném jednání na dotaci pro obec, byl v r. 1988 chodník v 

Kubátově a Jarošově ulici upraven litým asfaltovým povrchem (LAS) firmou Stavební izolace 

Ústí n/L - Krásné Březno v částce 342 459 Kčs, kterou SHD dle smlouvy plně uhradily.  

 

 V roce 1988 prováděl Národní výbor výměnu chátrajícího zábradlí po celé délce 

potoka v Kubátově ulici.  Národní výbor zakoupil z výmětu Válcovny trub v Chomutově 

trubky na zábradlí. Výměnu zábradlí pak brigádně prováděli zámečníci, pracovníci dolu 

Bílina. 

 

 Obec Háj pořádala z dotačního titulu ONV 17 105 Kčs autobusové výjezdy občanů za 

ovzduším, zejména na houby. Zájezdů se zúčastnilo 492 občanů. 

 

 V říjnu a listopadu 1988 byl na popud redaktora regionálního tisku Průboj Pavla 

Koukala a za přispění odboru kultury ONV přemístěn poničený pomník Karla Marxe 

z lesního prostoru, který tam v r. 1933 u příležitosti k padesátému výročí úmrtí Karla Marxe 

postavili němečtí sociální demokraté. Pomník byl umístěný na pokraji hřiště dělnické 

tělocvičné jednoty ATUS (které tam budovali sociální demokraté) v lesním prostoru 

v Horním Háji za domy č.p. 252, 253, 254 a 255. Pomník byl na podzim r. 1938 fašisty 

zničen. Návrh na přemístění pomníku a provedení terénních úprav vypracoval Ing. Architekt 

Jiří Mach z Teplic. V roce 1988 byl přemístěn na parcelu po demolici zemědělské usedlosti 

č.p. 235 (proti domu č.p. 257 s prodejnou potravin v Zelenkově ulici. Pomník (poničený 

obelisk) byl po přestěhování na nové místo upraven akademickým sochařem Bořivojem 

Rakem z Mostu. Autorem nového reliéfu je zasloužilý umělec Václav Kyselka z Teplic. Odlití 

reliéfu provedl Jan Kubrický z Teplic. Náklady na obnovu pomníku hradil z 90% odbor 

kultury Okresního národního výboru v Teplicích. Práci na přemístění pomníku a vybudování 

podstavce prováděli hlavně pracovníci MNV, důchodci Václav Kníže a Alexandr Unger. 

 

 
Roku 1988 působilo v obci 7 společenských organizací. Byly to: 

Svaz požární ochrany v Háji    se   88 členy předseda Rudolf Krupička 



Svaz požární ochrany v Domaslavicích  se     7 členy předseda Josef Klempt 

Český svaz žen     se 113 členy předseda Věra Folkertová 

Český zahrádkářský svaz    se   62 členy předseda Jaroslav Šindler 

Svaz chovatelů drobného hospodářského zvířectva  se   39 členy předseda Emil Svítek 

Lidové spotřební družstvo „Jednota“   se   36 členy předseda Anna Justová 

Tělovýchovná jednota „Baník“   se 120 členy předseda Josef Singer 

 

Protože státní předpis nedovoloval plynofikaci obcí pod 3 000 obyvatel, navštívil 

předseda MNV František Nachtmann Ústřední ústav geologický v Praze k poradě o možnosti 

využití termálních vod z vrtů provedených Geoindustrií Praha na území obce k vytápění domů 

a rozvodů teplé užitkové vody v obci tepelnými čerpadly. Podle techniků tato možnost 

existuje, ale pořízení techniky s tepelnými čerpadly je v dané době velmi drahá a doporučili 

s touto myšlenkou počkat do doby zlevnění této techniky, která je v naší republice zatím 

v začátcích. 
 


